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Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom 

 

 

 Košice: 30.05.2018 

 Číslo: 3453/2018/OSM-15629 

 Vybavuje: Ing. Darina Šebeňová  

 email: darina.sebenova@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 322 

 mobil: 0918 766 017 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 2. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 29.05.2018 

 

 

 
1. Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Ján Jakubov, predseda komisie, ktorý na úvod 

skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 18 členovia komisie a komisia je uznášania 

schopná.  

 

Uznesenie č. 10/2018 

Komisia schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Rámcová obsahová náplň Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2018 

O obsahu materiálu informoval predseda komisie. 

 

Uznesenie č. 11/2018 

 Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 21 

Za: 21 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

3. Plán úloh Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na II. polrok 2018 

O obsahu materiálu informoval predseda komisie. 
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Uznesenie č. 12/2018 

Komisia schvaľuje plán úloh Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja k hospodáreniu s majetkom na II. polrok 2018.  

 

 Hlasovanie č. 3 

 Prítomní: 22 

 Za: 22 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 

 

4. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 13/2018 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 22 

Za: 22 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 5.  Rôzne 

  

Mgr. Štefan Rychnavský sa dotazoval ohľadne predaja nehnuteľností na Popradskej ul. 

v Košiciach, ktoré boli vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja. 

RSDr. Juraj Beňa mal otázku týkajúcu sa spravovania nehnuteľného majetku 

a plánovania finančných prostriedkov na rekonštrukcie nehnuteľností vo vlastníctve 

Košického samosprávneho kraja.  

Vyššie uvedené dotazy boli zodpovedané predsedom komisie a tajomníčkou komisie.  

 

 

6. Záver 

 

Predseda komisie Ing. Ján Jakubov sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

……………………………… …………………………………… 

Ing. Darina Šebeňová Ing. Ján Jakubov 

tajomníčka komisie predseda komisie 


